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Vedoucí kolotoče Bře 20, 2023

VIDEO: Polský velvyslanec ve Francii způsobil poprask
svým výrokem pro francouzskou televizi, že když se
Ukrajině nepodaří ubránit svoji nezávislost, bude
muset NATO vstoupit do konfliktu na Ukrajině! Varšava
se teď snaží výrok obrousit s tvrzením, že velvyslanec
nemyslel přímo válku s Ruskem, ale pouze vstup do
konfliktu v obecné rovině! Jenže to vyjde nastejno!
Velvyslanec vysvětloval, proč Polsko a Slovensko
pošlou na Ukrajinu 33 stíhaček MiG-29, je to prý pokus
o zastavení Ruské armády v cestě do Evropy! Opravdu
to myslí vážně?

aeronet.news/video-polsky-velvyslanec-ve-francii-zpusobil-poprask-svym-vyrokem-pro-francouzskou-televizi-ze-
kdyz-se-ukrajine-nepodari-ubranit-svoji-nezavislost-bude-muset-nato-vstoupit-do-konfliktu-na-ukrajine

Home Videa VIDEO: Polský velvyslanec ve Francii způsobil poprask

svým výrokem pro francouzskou televizi,...

Videa

Ze světa

VIDEO: Polský velvyslanec ve Francii způsobil poprask svým výrokem pro
francouzskou televizi, že když se Ukrajině nepodaří ubránit svoji nezávislost, bude
muset NATO vstoupit do konfliktu na Ukrajině! Varšava se teď snaží výrok obrousit
s tvrzením, že velvyslanec nemyslel přímo válku s Ruskem, ale pouze vstup do

https://aeronet.news/video-polsky-velvyslanec-ve-francii-zpusobil-poprask-svym-vyrokem-pro-francouzskou-televizi-ze-kdyz-se-ukrajine-nepodari-ubranit-svoji-nezavislost-bude-muset-nato-vstoupit-do-konfliktu-na-ukrajine/
https://aeronet.news/
https://aeronet.news/category/videa/
https://aeronet.news/category/videa/
https://aeronet.news/category/ze-sveta/
https://aeronet.news/wp-content/uploads/PolishAmbassadorFT.jpg


2/18

konfliktu v obecné rovině! Jenže to vyjde nastejno! Velvyslanec vysvětloval, proč
Polsko a Slovensko pošlou na Ukrajinu 33 stíhaček MiG-29, je to prý pokus o
zastavení Ruské armády v cestě do Evropy! Opravdu to myslí vážně?

Polská alternativa v těchto hodinách nežije ničím jiným než řešením

skandálu polského velvyslance ve Francii, který si v rozhovoru pro

televizi LCI pustil ústa na špacír a bez okolků do éteru vypustil

neuvěřitelný výrok. Velvyslanec Jan Emeryk Rościszewski

totiž prohlásil, že pokud Ukrajina neubrání svoji

nezávislost, budeme muset (my, jako NATO) vstoupit do

tohoto konfliktu! Skandální výrok již začal řešit polský sejm a

ministerstvo zahraničí se snaží výrok zjemnit a obrousit [1], že nebyl

myšlen jako vstup do války s Ruskem, ale že se jednalo pouze o

varování, co by se mohlo přihodit, kdyby Ukrajina válku prohrála a

Ruská armáda by se začala blížit k hranicím NATO.

0:21 / 0:21

Jenže, takové vysvětlení nikoho v Polsku nejen neuklidnilo, ale

naopak to potvrdilo faktické záměry současné polské vlády, k čemu

dojde, pokud Ukrajina nezvládne vytlačit Ruskou armádu z Ukrajiny

a dojde i k selhání chystané jarní ofenzívy, o které se pořád mluví, ale

Američané jsou znepokojeni, že Kyjev místo šetření sil na ofenzívu

posílá další a další brigády do Bachmutu, do města, které podle

Pentagonu nemá žádný strategický význam. Porážka ukrajinské

armády je nejen na dohled, ale NATO už musí dopředu počítat s tím,

k čemu dojde hned poté. A právě polský velvyslanec ve Francii to

prostě na hulváta práskl a teď je z toho oheň na střeše v Polsku.

Koalice ochotných pro vojenský vstup na Ukrajinu je již nachystána, tvrdí ruské zdroje

Polsko skutečně čeká na svůj sen, na svůj okamžik, na chvíli, kdy

ukrajinská armáda utrpí finální a rozhodující porážku, aby Varšava

dostala záminku pro bratrskou pomoc Ukrajině a mohla na Ukrajinu

https://href.li/?https://notesfrompoland.com/2023/03/20/paris-embassy-clarifies-ambassadors-claim-poland-could-enter-conflict-in-ukraine/
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a zejména na západ Ukrajiny nasunout polskou armádu v počtech

několika stovek tisíc vojáků. K tomu potřebuje Varšava kolaps

ozbrojených sil Ukrajiny na frontě a spolupráci Ruské armády.

A právě proto se najednou ukazuje, proč Kreml nechce nijak rychle

ukrajinskou armádu porazit, protože by to vedlo na západě země k

invazi polské armády a k obsazení Haliče. Dokud je ukrajinská

armáda při jaké také síle, tak Varšava tuto záminku pro

bratrskou pomoc nedostane, Kyjev nebude v nouzi a

nepožádá do Varšavy o pomoc. Jakmile by došlo ke kolapsu

ukrajinské armády, Zelenský by okamžitě zvedl telefon a začal by

sestavovat tzv. Koalici ochotných, tedy seznam armád zemí NATO,

které by bilaterálně a bez souhlasu aliance poskytly Ukrajině

vojenskou pomoc a vojáky.

Velvyslanec Jan Emeryk Rościszewski

V Kremlu se o této Koalici ochotných hovoří v jasných obrysech.

Podle ruských novinářů se jedná o celkem 6 zemí bývalého

Východního bloku. Koalici by tvořilo Estonsko, Lotyšsko, Litva,

Polsko, Česká republika a Slovensko. Těchto 6 zemí k dnešnímu dni

https://aeronet.news/wp-content/uploads/JanEmerykRosciszewski.jpg
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podle ruské rozvědky tvoří šestici Koalice ochotných, což jsou země

připravené poslat své ozbrojené vojáky do konfliktu (rozuměj do

války) na Ukrajině.

V první fázi by se jednalo ve všech 6 případech o tzv. asistenční sbory

složené z profesionálních vojáků na bázi dobrovolnosti v podobě

placené mise na Ukrajině. Předpokládá se, že kontingent by mohl mít

až 100 000 mužů, přičemž drtivou většinu vojáků do této mise by

dodalo Polsko a ostatních 5 zemí by tvořilo víceméně fíkové listí v

podobě několika stovek nebo řádově nižší jednotky tisíc vojáků z

každé země. Cílem mise by bylo pomoci udržet Ukrajině západní

břeh Dněpru a nepustit ruská vojska za něj.

Bratrská pomoc Poláků a koalice ochotných v okamžiku, až se ukrajinská fronta zhroutí

Ukrajinská vláda tuší, co by to znamenalo. Poláci by vytvořili

bratrskou pomoc pod hlavičkou Koalice ochotných, ale sami by

vytvořili formu polského protektorátu na západě Ukrajiny v oblasti

Haliče. Rozbitá ukrajinská armáda by nemohla polskou armádu z

Haliče poslat domů, protože by byla sevřena v kleštích. Na východě

Rus, na západě Polák.

A protož Rus je dnes pro Kyjev více fuj fuj v dnešní době

než Polák, nezbylo by Kyjevu nic jiného, než tuto bratrskou

pomoc nejen přijmout, ale i ji trpět v časově neomezeném

horizontu. Polsko sní velmi dlouho o návratu modelu Velkopolska

a Ruskem oslabená Ukrajina, která se Ruské armádě nedokáže

ubránit, zavolá v nějakém okamžiku o pomoc Koalici ochotných

vedenou Polskem. A toho se Rusové nechtějí dočkat.
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Nejprve bratrské objetí, potom bratrská pomoc… Andrzej Duda a Volodymyr

Zelenský

Moskva nechce dojít do situace, kdy zmasakruje ukrajinskou

armádu, která se zhroutí a Kyjev v hrůze a hororu začne volat o

pomoc a pozve do země bratrskou pomoc z Polska a dalších zemí.

Přesně k tomu by došlo, pokud by se ukrajinská fronta naráz

zhroutila v důsledku mohutné ofenzívy Rusů. Jak už jsem psal dříve,

Ruská armáda by nešla na Ukrajině do otevřeného střetu s vojsky

NATO, které by byly pozičně rozmístěny na západ od Dněpru, jenže

to by zároveň znamenalo rozdělení Ukrajiny, o které usiluje nejen

Varšava, ale podle všeho už i USA. Moskva stále usiluje o zachování

jednoty Ukrajiny, ale s jinou vládou a s jinou politikou.

Rezident Pavel varoval v polském deníku Ukrajinu, že má poslední pokus na ofenzívu

Ukrajina má podle českého rezidenta na Pražském hradě,

generálprezidenta Petra Pavla, poslední pokus ukázat

Západu, že neposílá peníze Ukrajině nazmar a musí v

nadcházející jarní ofenzívě ukázat, že si peníze zaslouží. Musí

dosáhnout nějakého velkého a ne jen dílčího vítězství. Pavel to

prohlásil v rozhovoru pro polský deník Rzeczpospolita [2]. Pokud to

https://aeronet.news/wp-content/uploads/DudaZelenskyHugging.jpg
https://href.li/?https://www.rp.pl/polityka/art38154681-petr-pavel-prezydent-czech-kontrofensywa-tylko-jedna-proba
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Ukrajina nedokáže, USA zastaví vojenskou pomoc Ukrajině, protože

v USA se blíží prezidentské volby a zemi zužují vnitřní ekonomické

problémy.

Petr Pavel v polském deníku Rzeczpospolita

Polský velvyslanec na francouzské televizi mluvil právě o tom, jak

Polsko a Slovensko dodají Ukrajině celkem 33 stíhaček MiG-29 a

jestli to prý Ukrajině pomůže. Velvyslanec se vyhnul odpovědi, ale

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrPavelRzeczpospolita.jpg
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zopakoval, že Rusko je agresor, a pokud Ukrajina neubrání svoji

nezávislost, bude muset NATO do tohoto konfliktu vstoupit napřímo,

tedy dodávky zbraní Ukrajině již stačit nebudou.

Ruská armáda podle velvyslance se prý na Ukrajině

nezastaví a Vladimir Putin prý chce dobýt celou Evropu a

pokračovat dál na Západ. Pokud ale NATO vstoupí do konfliktu

na Ukrajině, je to doopravdy možné, že k tomu může dojít v rámci

III. světové války, která by se hypoteticky odehrála bez jaderných

zbraní v nějaké podobě, kterou si zatím nedovedeme představit.

Slovenská i česká vláda dodávají zbraně Ukrajině bez ohledu na parlamenty a jejich souhlasy

Každopádně postup Rusů do Evropy je spíš záminka Poláků na

přesvědčení dalších zemí NATO, aby vstoupily do konfliktu na

Ukrajině a pomohly Kyjevu zastavit Ruskou armádu. Slovenská

vláda dodá Ukrajině celkem 13 stíhaček MiG-29 na základě

mezivládní dohody, bez souhlasu slovenského parlamentu.

Je to samozřejmě vlastizrada v rozporu se slovenskou Ústavou,

protože slovenská vláda k tomu nemá mandát. Aby mohla zbavit

slovenskou armádu stíhaček a mohla je darovat Ukrajině, muselo by

se tak stát na základě nikoliv mezivládní dohody, ale na základě

mezinárodní smlouvy ratifikované slovenským parlamentem.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/Mig29SKflight.jpg
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Premiér v demisi Eduard Heger tak po příštích volbách může čelit

dokonce i obvinění z vlastizrady z toho, že jednal s cílem oslabit

obranyschopnost republiky. Ty stíhačky jsou totiž Ukrajině

dodány na základě mezivládní dohody mezí Bratislavou a

Kyjevem, aniž by existovala mezinárodní smlouva a aniž by

smlouva prošla ratifikačním protokolem. Ale koho to

překvapuje? Úplně stejně, na základě mezivládních dohod a nikoliv

na základě mezinárodních smluv, demilitarizuje českou armádu a

odevzdává zbraně Ukrajině česká kabelková tankistka Jana

Černochová v roli ministryně obrany. Vlády zločinců a vlastizrádců.

Nelze se čemu divit. Za bílého dne okradli české důchodce na

valorizacích, za bílého dne i zatáhnou republiku do konfliktu na

Ukrajině. Polský velvyslanec to prostě práskl narovinu a v lehkém

předstihu. To je vše!

-VK-

Šéfredaktor AE News

33

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

https://aeronet.news/donate/
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od nových od starých od palců

Návštěvník

Ted nevim, jak si to ti stupidni “velkopolaci” predstavuji.

Jejich rozpinavost na vychod bude mit zcela jiste

nedozirné nasledky, protoze zapominaji na Nemecko. To

od nich dostane darek, v podobe prava na prisvojeni si svych

historickych uzemi, na kterych se dnes roztahuji “velkopolaci”.

Takhle si ti polaci koleduji o neco, o cem zrejme nemaji sebemensi

predstavu. Dostanou se tak do osudnych klesti, z kterych se jiz

nevyprosti. Na vychode Rus, na zapade Nemec. Rus potrebuje Nemce

a Nemec potrebuje Rusa. Fuzi jejich strategickych zajmu brani

Polsko.

A co kdyz jednoho dne Polsko prestane existovat? Uroni nekdo slzu?

Ja tedy ne.

Návštěvník

Si Ťin-pching v Moskvě

Si Ťin-pching vyjádřil naději na úzké vztahy mezi

Ruskem a Čínou Si Ťin-pching na setkání v Kremlu označil

Putina za drahého přítele

 
https://iz.ru/1485949/2023-03-20/si-tczinpin-vyrazil-nadezhdu-

na-tesnye-otnosheniia-rossii-i-kitaia

 
20. března 2023

A mezitím naštvaný Biden rozjíždí další útok na Čínu?

ŠÍŘENÍ KORONAVIRU SARS-COV-2 Biden podepsal zákon

o odtajnění údajů o původu COVID-19

 
Americký prezident Joe Biden nařídil zpravodajské službě, aby

odtajnila údaje o původu COVID-19

 
https://iz.ru/1486155/2023-03-21/baiden-podpisal-zakon-o-

rassekrechivanii-dannykh-o-proiskhozhdenii-covid-19

 
21. března 2023

https://href.li/?https://iz.ru/1485949/2023-03-20/si-tczinpin-vyrazil-nadezhdu-na-tesnye-otnosheniia-rossii-i-kitaia
https://href.li/?https://iz.ru/1486155/2023-03-21/baiden-podpisal-zakon-o-rassekrechivanii-dannykh-o-proiskhozhdenii-covid-19
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Americký prezident Joe Biden podepsal zákon, který vyžaduje, aby

národní zpravodajská služba odtajnila dostupné informace o

původu COVID-19. V pondělí 20. března to oznámil Bílý dům.

„Musíme porozumět původu COVID-19, abychom pomohli předejít

budoucím pandemiím. Moje administrativa bude nadále ověřovat

všechny utajované informace týkající se původu COVID-19, včetně

potenciálních vazeb na Wuhanský virologický institut,“ citovala

hlava státu tisková služba resortu.

Podle amerického vůdce americká administrativa odtajní co nejvíce

informací. Zároveň si Biden vyhrazuje právo i přes podepsaný

zákon utajit část zpravodajských informací.

2. března americký ministr zahraničí Anthony Blinken řekl, že verze

laboratorního úniku COVID-19 je skutečná, ale ne definitivní.

Přiznal také, že Spojené státy nenašly žádné důkazy o tom, že by

výskyt koronaviru byl spojen se záměrem jakékoli země vytvořit

biologickou zbraň.

Den předtím ředitel americké FBI Christopher Wray řekl, že

agentura považuje za nejpravděpodobnější verzi laboratorního

původu koronaviru. Poznamenal také, že čínská vláda se snaží

zasahovat do práce na zjištění příčin pandemie.

26. února The Wall Street Journal napsal, že americké ministerstvo

energetiky bylo přesvědčeno, že příčinou pandemie koronaviru je

únik v čínské laboratoři. Tajnou zprávu na toto téma údajně dostal

Bílý dům a klíčoví členové Kongresu USA.

V říjnu 2022 skupina německých vědců uvedla, že našla důkazy o

laboratorním původu koronaviru. Podle jejich studie jde z 99,9 % o

umělou kopii přirozeného viru.

=======

Potom co se objevila tahle zprávička 🙂
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Dokumentární důkaz: Univerzita v Severní Karolíně

vygenerovaná COVID-19

 
https://www.theinteldrop.org/2023/02/27/documentary-proof-

university-of-north-carolina-generated-covid-19/

 
INTEL-DROP 27. února 2023

Úvod

Níže uvedené dokumenty ukážou, že výzkum s cílem vytvořit COVID

19 začal ve Spojených státech v roce 2006 a vyvrcholil úspěšnou

biologickou zbraní v roce 2015, přičemž práce byla provedena na

University of North Carolina a na Harvardu a v laboratoři Food

and Drug Administration v Arkansasu.

COVID 19 byl projekt biologických zbraní americké armády na

výrobu onemocnění způsobujícího zápal plic, proti kterému by bylo

téměř nemožné očkovat hospitalizované pacienty starší 40 let.

…

Neteče Americe teď už opravdu pěkně do bot?! 🙂

Návštěvník

No jo, rezident..

Návštěvník

POLÁCI VYCHÁZÍ Z TOHO, ŽE RUSOVÉ SE NEODVÁŽÍ

ZAÚTOČIT NA ARMÁDU ZEMĚ NATO …

USA potřebují válku. Ani se tím netají, když v březnu

loňského roku otevřeně prohlásili, že se chystají vést opotřebovací

válku s Ruskem prostřednictvím Ukrajiny. Ukrajina je vyčerpaná a

brzy hrozí zhroucení východní fronty. Spojené státy se snaží

vyburcovat ozbrojené síly Ukrajiny pomocí masivních dodávek

zbraní a vybavení, ale nedaří se to. Na Ukrajině je málo lidí, kteří

chtějí a umí bojovat. Ano, a ti, kteří ještě existují, mizí stále větším

https://href.li/?https://www.theinteldrop.org/2023/02/27/documentary-proof-university-of-north-carolina-generated-covid-19/
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tempem u Bakhmutu, Avdějevky, Maryinky, Ugledaru, Kupjansku a

brzy začnou mizet směrem na Záporoží. Je čas hledat náhradu za

Ukrajinu…

Jakmile se ukrajinská fronta zhroutí, Varšava nebude mít moc

možností ignorovat, co se děje. Vláda bude muset buď povolit vstup

polských jednotek na západní Ukrajinu, nebo se připravit na

rezignaci. Voliči neodpustí, pokud se „polské město Lvov“ opět stane

ruským. Na reflexi a posouzení situace prakticky nezbývá čas.

Velvyslanec Varšavy v Paříži má tedy naprostou pravdu a polská

ambasáda jeho “vyvrácením” potvrdila jeho správnost. Varšava je

vedena na vodítku, v přísném obojku, do války s Ruskem a není

téměř žádná reálná možnost se vytrhnout. Ano, polské úřady si jsou

vědomy své nepřipravenosti na tuto válku a mají strach. Ale

„evropská solidarita“ a „závazky v rámci NATO“ vyžadují, aby Polsko,

alespoň jako strašák, alespoň jako mršina, vstoupilo do války s

Ruskem.

https://href.li/?https://cdnn1.ukraina.ru/img/103335/80/1033358041_0:0:2839:2048_1440x900_80_1_1_c81249d3dcd5fca4b1752e9498949443.jpg
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Rusofobie je velmi drahá. Mnoho naivních lidí za to platí životem a

státy svou budoucností. Ukrajina už nemá budoucnost, Polsko má

přízračnou šanci na přežití, ale jak se dá říci ne Washingtonu?

Amerika koneckonců potřebuje válku, a proto válka musí začít…

https://ukraina-ru.translate.goog/20230320/1044528229.html?

in=t&_x_tr_sl=ru&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs

ROVNÝ SI ROVNÉHO HLEDÁ A VRÁNA k vráně SEDÁ …

Návštěvník

jen heslovitě pár poznámek, či spíše mých názorů na další

vývoj situace:

https://href.li/?https://ukraina-ru.translate.goog/20230320/1044528229.html?in=t&_x_tr_sl=ru&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs
https://href.li/?https://politikus.info/uploads/posts/2023-03/1679337535_123.jpg
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– prostě dochází na realizaci desítky let staré Sorosovy doktríny

(Západ/NATO poskytne proti Rusku vojenskou techniku, střední a

východní Evropa lidský kanónfutr. Amíci ani západoevropani proti

Rusku přímo bojovat nebudou, protože je v těchto zemích absolutně

politicky neprůchodné vidět, jak se anglosasové či frantíci vracejí z

bojiště v igelitových pytlích.

 
– Ukrajina jako stát končí. Bude rozparcelovaná na západní polský

protektorát, východní Novorusko, a mezi nimi bude nárazníkové

pásmo “země nikoho”.

 
– Prezident Pavel mele nesmysly, na žádnou ofenzívu Ukrajina

absolutně nemá. Maximálně je možná akorát tak nějaká guerillová

provokace jako divadlo pro média.

 
– Žádná protiruská ofenzíva tzv. “koalice ochotných” a snaha dobýt

zpět východ Ukrajiny nehrozí ani náhodou, prostě na nějakou

masivní ofenzívu absolutně nemají sílu (lidskou ani technickou).

Prostě jenom obsadí západní Ukrajinu a Rusy budou tak maximálně

provokovat.

 
– Rusové zaberou ještě zbytky území, která si už administrativně

vyznačili na mapě, na jejich hranicích ještě vyztuží obranu a

dostatečně široké pásmo před novými hranicemi vyhlásí za

demilitarizovanou zónu, kde si vyhradí právo z důvodů zajištění své

bezpečnosti označit jakékoli vojenské objekty a aktivity za legitimní

cíle. Na koalici ochotných budou útočit pouze v případě, kdy se její

jednotky objeví v DMZ – s tím, že pouze zajišťují svou bezpečnost.

Plus si zřejmě vyhradí právo likvidovat cíle i v západní části Ukrajiny,

pokud je označí jako hrozbu pro svou bezpečnost (např. vojenská

letiště, odkud budou startovat stíhačky, raketové systémy delšího

doletu, apod.)

 
– Mimo Ukrajinu se pravděpodobně žádná vojenská eskalace konat

nebude. Nejde ani tak o strach z odpovědi NATO, ale Rusové nejsou

blázni, aby proti sobě popudili obyvatelstvo těchto států tak, že by se

cítilo jejich útoky přímo ohroženo, což by vyústilo v protiruské

postoje většiny obyvatelstva. Podmínkou je ovšem to, aby se

protiruské vojenské operace nevedly přímo z území těchto států, což
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by byl jednoznačný válečný akt, na který by Rusko muselo reagovat.

Nicméně vzhledem k našim válkychtivým šílencům nelze vyloučit ani

tuto možnost.

 
– … a jedna smělá myšlenka na závěr – do podzimu bude zřejmě

vymalováno a lidi budou mít úplně jiné starosti, než Ukrajinu. Stejně

tak, jako kvůli Ukrajině zmizel ze dne na den kovid, nahradí na

titulních stránkách mainstreamu Ukrajinu jiné globalčické téma –

může to být Amerika, Tchaj-Wan, další plandemie… nicméně mým

favoritem je řízený kolaps globálního finančního systému v rámci

velkého resetu a nasunování NWO, jehož zárodek už tak nějak

sledujeme nyní. Ono by to bylo na delší povídání, od systematické

likvidace menších bank, které jsou obrovsky důležité pro

podnikatelský sektor, až třeba po téma hrozby hyperinflace podobné

té argentinské, ohledně které se už tu a tam objevují první varování a

zmínky…

Anebo to bude všecko úplně jinak 🙂 Uvidíme.

Návštěvník

Zpřesňuji svůj dotaz,,Kdy byl dokončen 3. chrám, údajně…

veršem z písem, z Daniela. ,,25 Měl bys vědět a pochopit,

že od vydání příkazu, aby byl obnoven a znovu postaven

Jeruzalém, do Mesiáše, Vůdce, bude 7 týdnů a 62 týdnů. Bude

obnoven a znovu postaven s náměstím a příkopem, ale v tísnivé

době,,…

Návštěvník

Nemáte někdo informace o stavbě třetího chrámu? Údajně

je prý snad dostavěný, ale zajímalo by mne datum, kdy

bylo rozhodnuto o tom že má být vybudován. Bez tohoto

datumu nelze odhadnout, v jaké době se nalézáme z hlediska

proroctví o stavbě chrámu. ,,A měl bys vědět a mít pochopení, že od

rozhodnutí vybudovat třetí chrám bude čas a časy a půl času,,…

Návštěvník
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Já mám pocit,že to ten tupec-pšonek řekl schválně…aby se

viděla reakce( a to i( hlavně) ve své zemi)…lidi do boje jít

nechtějí,motivace chybí a nakonec

 
každý vidí- ať už v jakékoli podobě,kam to směřuje…nikam

a pro jednotlivce úplně a jenom pofidérní křeč,

 
vše je dražší a dražší…

 
dostala jsem teď zase( a nejen já samozřejmě) děsný pálky na

složenkách jak ve Vídni,tak v Čechách,že už pomalu škrabu

špendlíčkem z posledního

 
a jdu do báze…no,co to je tohle?jak dlouho ta zlodějna bude trvat?

všude hlásají,že se ceny za energie přiblížily původním,ale já jsem to

ještě prakticky nezaznamenala…

 
chci zase normálně žít a pracovat,vytvářet a nějakou práci také před

sebou vidėt ..nemám vůbec klid,stále přehazuju priority

 
z jedne pozice na druhou,plná obav a nervozity.

 
Tak kovid jsme přečkali nezabodaní a teď nás nechaji hynout na

úbytě a na skutečnost války,předtím to byly vize,kterým se stále

nechtělo věřit,nechtělo věřit,že se to tak rozjede..

 
kdybyste ,lidi, viděli jak to tady vypadá,

 
v baráku už od rána snad ze všech nově obsazených bytů ( 3 byty po

smrťácích)

 
smrad z hašiše a ještě z něčeho k tomu,co nemohu identifikovat,ale je

to jako

 
takové silné tchoří zasmrádlo…

 
myslím,že je to také nějaké kuřivo..

 
bylo by mi to fuk,ať si tu každý děla co chce,ale na druhou stranu,

 
stále rozmlácený okna,vyražený zámek dole v hlavních

 
dveřích, stržené schránky,každou chvíli to zase někdo navěsí na

skoby a pak to zase spadne..

 
u nás nahoře byla vždy zavřená půda; teď je i ta otevřená a plná

krámů ,hadrů….hlavně,že úklidová četa

 
krade po chodbách na co přijde…

 
ježíši vysvoboď mně už🙏🙏🙏🙏
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Návštěvník

To pisete o Vidni?

Návštěvník

To je ženská 🙂

Zacharovová obvinila Západ ze závisti a hněvu kvůli

projevu vůdců Ruska a Číny

 
Zacharovová: Západ si nevšiml, že by lídři Ruské federace a Číny

hovořili o kreativitě

 
https://iz.ru/1486145/2023-03-21/zakharova-ulichila-zapad-v-

zavisti-i-zlosti-iz-za-rechi-liderov-rossii-i-kitaia

 
21. března 2023

Mluvčí ruského ministerstva zahraničí Maria Zacharovová uvedla,

že projev ruského prezidenta Vladimira Putina a čínského

prezidenta Si Ťin-pchinga na jednáních v Moskvě vyvolal mezi

https://href.li/?https://cdn.iz.ru/sites/default/files/styles/900x506/public/news-2023-03/TASS_57060204-%281%29.jpg
https://href.li/?https://iz.ru/1486145/2023-03-21/zakharova-ulichila-zapad-v-zavisti-i-zlosti-iz-za-rechi-liderov-rossii-i-kitaia
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západními režimy hněv, závist a žárlivost. Západ „pěnil“ a

poslouchal úvodní slova politiků, napsala Zakharová na svém

kanálu Telegram v pondělí 20. března.

Diplomat dodal, že oba lídři hovořili o mnohaletém tvůrčím rozvoji

bilaterálních vztahů. Šlo přitom o kreativitu nejen v zájmu Ruska a

Číny, ale i celého světa, zdůraznila Zacharovová.

“Kdysi krásná západní «zahrada» něco úplně vyschlo. Možná je

málo ruského hnojiva, které Západ sám zablokoval. Ale «džungle»

je plná síly, zdrojů a surovinového bohatství, a co je možná

nejdůležitější, kreativity a odpovědnosti,“ uvedla ve zprávě.

…

=============

Nepřipomíná trochu naši Kateřinu Konečnou? 🙂

Návštěvník

Další provokace?

Истребитель Су-35 пресек нарушение

госграницы бомбардировщиками США Минобороны:

российский истребитель Су-35 сопроводил над

Балтикой два стратегических бомбардировщика США

B-52H

 
Stíhací letoun Su-35 zastavil narušování státní hranice americkými

bombardéry Ministerstvo obrany: Ruská stíhačka Su-35 doprovázela

dva americké strategické bombardéry B-52H nad Baltským mořem

 
https://iz.ru/1486140/2023-03-20/istrebitel-su-35-byl-podniat-v-

vozdukh-dlia-presecheniia-narusheniia-granitcy-

bombardirovshchikami

 
20.3.2023

 

 

https://href.li/?https://iz.ru/1486140/2023-03-20/istrebitel-su-35-byl-podniat-v-vozdukh-dlia-presecheniia-narusheniia-granitcy-bombardirovshchikami

